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PREDMET: Vijećničko pitanje – odgovor, daje se 
 
Vijećnica Gradskog vijeća Grada Labina Bruna Gobo (IDS-ISU) je na 20. redovnoj sjednici 
Gradskog vijeća Grada Labina održanoj 11. listopada 2023. godine postavila vijećničko pitanje: 
 
„Vidimo da su se u Labinu zamijenila stara rasvjetna tijela novim LED, pa mene zanima da li 
bi se ova rasvjetna tijela koja su zamijenjena mogla iskoristiti i postaviti po selima Labinštine.“  
 
Odgovor je na sjednici Vijeća dao gradonačelnik Valter Glavičić: 
 
„Intencija je da se sva rasvjetna tijela na području cijelog grada Labina zamijene sa LED 
rasvjetom tako da definitivno nije plan da se niti jedno rasvjetno tijelo koje je skinuto nanovo 
montira na neku drugu lokaciju koja nije u centru grada, negdje na ruralnom području. Postoji 
plan kako se mijenjaju rasvjetna tijela odnosno kako se ugrađuju nova. Ukoliko je negdje 
potrebno, slobodno preko nadležnog Mjesnog odbora dajte komunikaciju preko našeg odjela 
za komunalne poslove i svake godine pomalo ugrađujemo. Pomalo ove godine i Kapelica, 
osim što se radila velika rekonstrukcija prometnice, sada krajem godine ide izgradnja javne 
rasvjete na Breg Ivanovci, a pomalo, ja se nadam iduće godine da bi krenuli i sa druge strane 
ceste gdje imamo jedan upit baš u blizini, obzirom da smo prije razgovarali, lokacije o kojoj ste 
razgovarali.“  
 
 S poštovanjem,  
 
 
 
                                                                                                        PROČELNICA 

                                                                                                     Loreta Blašković, v.r. 

 


